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Přítomni: 

• Mgr. Vojtěch Pospíšil   Josefov – předseda a starosta   

• Mgr. Josef Osička   Moravský Žižkov – místopředseda a starosta 

• Ing. Eva Rajchmanová   Dolní Bojanovice – starostka  

• Mgr. Libor Balga   Kostice – starosta 

• Mgr. Vladimíra Požgayová  Kostice - místostarostka 

• Mgr. Renáta Priesterrathová  Ladná – starostka 

• Mgr. Ladislav Straka   Lanžhot – starosta 

• Mgr. Petra Říhová   Lanžhot - místostarostka 

• Mgr. Tomáš Klásek   Lužice – starosta 

• Marta Otáhalová   Mikulčice - starostka 

• Ing. Zdeněk Tesařík   Tvrdonice – starosta 

• Mgr. Hana Zoubková   Týnec – starostka 

• Zdeněk Brhel   Nový Poddvorov – starosta   

• Ing. Petra Křivánková  

 

Hosté: 

• Vít Kouřil     Agentura K1 

• Slávka Kouřilová   Agentura K1 

 

Zapisovatel:  

• Bc. Eliška Petrlová    manažerka svazku  

 

Omluveni: 

• Ing. Ivo Padalík   starosta – Starý Poddvorov 

• Bc. Jana Filipovičová  starostka – Hrušky 

• Ing. Josef Smetana   Technicko-ekonomický pracovník 

 

 

Program: 

1. Zahájení  

2. Kontrola plnění usnesení  

3. Organizační záležitosti 

- Cyklovýlet „Otvírání jara na Podluží a Hodonínsku“ (termín 18.6.2021 

nebo 10.9.2021) 

4. Různé 

- Kalendář Regionu Podluží 2022 - perokresby 

- Adaptační strategie Regionu Podluží 

- Aktuální situace nemoci Covid-19 s dopadem na obce 

5. Diskuze 

6. Závěr 
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Bod programu č. 1 – Zahájení 

Starosta obce, Ing. Zdeněk Tesařík, přivítal všechny přítomné a následně předal slovo předsedovi svazku 

obcí, Mgr. Vojtěchu Pospíšilovi. Předseda svazku seznámil všechny přítomné s programem zasedání. 

Hlasování bude uváděno v pořadí: pro-proti-zdržel se. 

Usnesení č. 1/64 

Členská schůze RP schvaluje program zasedání členské schůze Regionu Podluží.                   H:12-0-0 

 
 
Bod programu č. 2 – Kontrola plnění usnesení  

Manažerka, Bc. Eliška Petrlová, seznámila přítomné s kontrolou plnění usnesení z minulého zasedání  

a konstatovala, že vyplývá úkol k dnešnímu jednání – Kalendář Regionu Podluží 2022 – perokresby  

a informace k cyklotrasám obce Kostice a města Lanžhot. 

Usnesení č. 2/64 
Členská schůze RP bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání. 

                                                                                                                                                       H: 12-0-0 

 

 

Bod programu č. 3 – Organizační záležitosti (Cyklovýlet „Otvírání jara na 
Podluží a Hodonínsku“) 

Agentua K1 – hosté, Vít a Slávka Kouřilovi, představili přítomným starostům společnost Agentura K 1 

s.r.o., která se zabývá firemním poradenstvím a vzdělávání, pořádání firemních, kulturních  

a sportovních akcí na klíč. Hlavní činností je především poradenství a administrace jak při realizaci 

zadávacích řízení k veřejným zakázkám, tak při čerpání dotací. Předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil 

poděkoval za představení společnosti a v případě zájmu, budou jednotliví starostové Vás kontaktovat. 

Usnesení č. 3a/64 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o Agentuře K1.                     

          H:12-0-0         

 

Cyklovýlet „Otvírání jara na Podluží a Hodonínsku“ – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil seznámil 

přítomné s dvěma navrženými trasami: 1. návrh: Start Josefov, přes Mikulčice, Lužice, Dolní 

Bojanovice a cíl Josefov. 2. návrh: Start Mikulčice, Holíč, Prietržka, cíl Mikulčice. Navrženy dva 

termíny, pátek 18. červen 2021 anebo pátek 10. září 2021. Na příštím zasedání Členské schůze, se 

rozhodne na základě vládních rozvolňování v souvislosti s výskytem Covidu-19, zdali se cyklovýlet 

uskuteční v červnu nebo v září. Zástupci společnosti Swietelsky přislíbili účast v obou termínech, firma 

Tespra zatím účast nepotvrdila. 

Usnesení č. 3b/64 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o cyklovýletu „Otvírání jara na Podluží  

a Hodonínsku“.                     

H:12-0-0 
 

 

Bod programu č. 4 – Různé (Kalendář Regionu Podluží 2022 – perokresby, 
Adaptační strategie Regionu Podluží, Aktuální situace s nemocí Covid-19  
a dopad na obce) 

Kalendář Regionu Podluží 2022 - perokresby – manažerka, Bc. Eliška Petrlová informovala přítomné 

o zjištěné ceně za kalendář pro Region Podluží na rok 2022 s perokresbami, které nabídl p. Miloslav 

Čech. Cena stolního kalendáře včetně DPH 41,14 Kč/kus při pořízení počtu kusů 2500. Cena 
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nástěnného kalendáře velikost A3 včetně DPH je 127Kč/kus při pořízení počtu kusů 300. Právník, Mgr. 

Marek Šimek doporučuje, v případě, že se rozhodneme pro kalendář s perokresbami, abychom sepsali 

smlouvu o autorství k perokresbám. Předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil se dotázal přítomných na názor 

kalendáře s perokresbami. Starostka, Mgr. Renáta Priesterrathová navrhla kalendář s perokresbami 

zkombinovat s barevnými fotografiemi. Tento podnět nepřišel starostům vhodný. Starosta, Mgr. 

Ladislav Straka navrhl vytvořit kalendář s perokresbami i z důvodu toho, že se nekonají žádné akce. 

Následovala krátká diskuze starostů, poté přistoupili k hlasování. 

Usnesení č. 4a/64 

Členská schůze RP neschvaluje tvorbu stolního kalendáře Regionu Podluží na rok 2022 

s perokresbami od pana Miloslava Čecha.           

H:5-7-0 

Usnesení č. 4b/64 

Členská schůze RP neschvaluje tvorbu nástěnného A3 kalendáře Regionu Podluží na rok 2022 

s perokresbami od pana Miloslava Čecha.           

H:5-7-0 
 

Adaptační strategie Regionu Podluží – Ing. Petra Křivánková informovala, že z minulého jednání byl 

dotaz, kolik bylo odpovědí z dotazníkového šetření za jednotlivé obce, celkem bylo odevzdáno 174 

dotazníků. Následně sdělila Ing. Petra Křivánková jednotlivé počty za obce. Dále informovala, že 

zpracovatelé kontaktovali jednotlivé starosty ohledně místního šetření. Údaje z dotazníkového šetření se 

zpracovávají a jsou propojeny s informacemi z terénního šetření. Zpracovatelé navštívili obce Hrušky, 

Týnec, Lužice, Prušánky, Moravský Žižkov, Ladná. Dále budou následovat místní šetření v Novém 

Poddvorově a zbývajících obcí RP. Dle sdělení Ing. Křivánkové, budou ostatní obce navštíveny 

nejpozději do konce května 2021. Terénní šetření provádí krajináři a vodaři z pracovního týmu PhDr. 

Jana Závěšického ze společnosti AquaForce. Další šetření v oblasti dopravy, energetiky, odpadového 

hospodářství, budou probíhat v červenci. Díky těmto údajům se zpracovává analýza zranitelnosti území, 

pracovní skupiny jsou posunuty až na konec května, začátek června. Na konci června se bude 

zpracovávat dílčí zpráva o realizaci projektu.  

Usnesení č. 4c/64 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o Adaptační strategii Regionu Podluží. 

         H:12-0-0 

 

Aktuální situace s nemocí Covid-19 a dopad na obce – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil informoval 

přítomné, že vakcín je stále nedostatek, a také se nedostávají určitá množství k praktikům. Zásobovány 

jsou obce podle velikosti a podle počtu klientů. Rozdělování vakcín je záležitostí Ministerstva 

zdravotnictví. Starostové a místostarostové nebyli zahrnuti do krizové infrastruktury, neboť nikdo 

skupinu starostové a místostarostové nenahlásil do krizové infrastruktury. O zařazení do krizové 

infrastruktury rozhodovala příslušná ORP na základě Ministerstva zdravotnictví. Z tohoto důvodu 

nejsou starostové a místostarostové přednostně očkování. Dále předseda informoval, že Jihomoravský 

kraj chystá kampaň zaměřenou pro mladé občany, aby se také nechali očkovat, především také 

z důvodu, že se začnou konat veřejné společenské akce. Starostové krátce diskutovali nad touto 

problematikou.  

Usnesení č. 4d/64 
Členská schůze RP bere na vědomí informace o Aktuální situaci s nemocí Covid-19 a dopadem na 

obce.                       

                               H:12-0-0 
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Bod programu č. 5 – Diskuze 

Dálnice D55 – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil informoval přítomné, že se v pondělí 17.5.2021 v 11 

hodin v Hodoníně, uskuteční sezení s projektanty k připravované výstavbě dálnice D55. Pozvánka byla 

dotčeným starostům zaslána, manažerka rozešle i zbývajícím starostům, pokud se jednání budou chtít 

zúčastnit.  

Odpadové hospodářství – starosta, Mgr. Ladislav Straka se dotázal přítomných, jak budou řešit situaci 

k navyšování poplatků za odpad, zdali budou měnit odpadové společnosti, podle toho, kdo nabídne lepší 

podmínky. Navrhl, aby se zpracoval kompletní audit k odpadovému hospodářství za jednotlivé obce 

v rámci RP. Odpadová problematika se dotýká všech obcí DSO RP. Následovala krátká diskuze. 

Předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil navrhl oslovit několik firem na zpracování nabídky k auditu 

odpadového hospodářství. Podle výše ceny, se RP rozhodne, zda se audit bude či nebude dělat. 

Předseda, pověřil manažerku, aby prověřila s Mgr. Markem Šimkem možnost oslovení několika firem 

k provedení auditu odpadového hospodářství v obcích.  

Hody na Podluží – starostka, Ing. Eva Rajchmanová se dotázala přítomných, jak to vidí s Hody na 

Podluží, jelikož jsou zvěsti, že jsou Hody na Podluží zrušeny. Předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil sdělil, že 

Hody budou takové, jaké budou moci být. Vše se bude odvíjet od aktuálního stavu, probíhajících 

opatření a aktuálního rozvolnění. Následovala diskuze k Hodům a kapelám, jelikož nemohou kvůli 

opatření zkoušet.   

Soutok Moravy a Dyje – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil se dotázal, jak to vypadá se setkáním kvůli 

Soutoku Moravy a Dyje. Starosta, Mgr. Ladislav Straka odpověděl, že by se setkání mělo uskutečnit 

v červnu. 

Sociální služby – předseda, Mgr. Vojtěch Pospíšil informoval přítomné o připravované novele zákona  

o sociálních službách, kdy stát zvažuje přenesení vyššího podílu spolufinancování až zhruba 60 % na 

obce, a doufejme, že takové znění novely zákona o sociálních službách nebude podpořeno.  

Stravenkový paušál – starostka, Mgr. Renáta Priesterrathová se dotázala přítomných, kdo má 

stravenkový paušál a kolik doplácí zaměstnancům na stravném.  Následovala diskuze.  

Usnesení č. 5/64 
Členská schůze bere na vědomí  informace z bodu diskuze.  

                      H:12-0-0 

 

 

Bod programu č. 6 – Závěr 

Předseda svazku Regionu Podluží, Mgr. Vojtěch Pospíšil poděkoval přítomným za účast. 

Příští zasedání Členské schůze se uskuteční ve středu 2. června 2021 v Týnci, začátek  

v 10.00 hod.  

Zapsala: Bc. Eliška Petrlová 

V Tvrdonicích dne 5. 5. 2021 

 

 

 

Předseda: Mgr. Vojtěch Pospíšil   .................................................... 

 

 

 

 

Místopředseda: Mgr. Josef Osička    .................................................... 


